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Zápis z Valné hromady JmSST, konané dne 6. června 2023 v Brně 

Valnou hromadu svolal výkonný výbor JmSST dne 18.4.2023 uveřejněním na webových stránkách 

jmsst.stolnitenis.net a rozesláním pozvánek elektronickou cestou, na úterý 6.6. 2023 od 18:00 hodin 

do Bowling Brno, Líšeňská 4515/80, Brno-Židenice. 

 V 18:10 hodin bylo přítomno 56 delegátů. Celkový možný počet delegátů je 62, nadpoloviční většinu 

tedy tvoří 29 delegátů. Valná hromada JmSST je tímto usnášeníschopná. 

Zahájení: Předseda VV JmSST Richard Brhel přivítal přítomné zástupce klubů a hosta z VV ČAST Ivetu 

Vacenovskou.  

Za VV JmSST přítomni: Richard Brhel, Pavel Halas, Libor Svoboda, Roman Klecker, Antonín Srna, 

Vladimír Švancara, omluvena: Linda Ivanová 

Schválení programu a Jednacího řádu Valné hromady: Navržený program a Jednací řád byly schváleny 

hlasováním v poměru 56 (pro) -0 (proti) -0 (zdržel se).  

Volba pracovních funkcí:  

Mandátová komise: Petr Čampa, Martin Cetkovský a Přemysl Kouřil, hlasování 56-0-0 

Návrhová komise: navrženi Roman Klecker a Pavel Halas, hlasování 56-0-0  

Zapisovatelem byl navržen Roman Klecker, hlasování 56-0-0  

Ověřovateli zápisu byli navrženi Ján Frimmer a Radek Ječmínek, hlasování 56-0-0  

18:25 – dostavili se další 3 delegáti, celkový počet 59, nadpoloviční většina (kvórum) je 30 delegátů. 

 

Zprávy o činnosti za uplynulé období:  

Předseda Richard Brhel přednesl zprávu o stavu financí a evidenčních poplatků, stavu členské 

základny JmSST, systémy podpory klubů, dotace ČAST a zhodnotil činnost VV JmSST za uplynulý rok    

a nastínil plány na sezónu příští.  

Libor Svoboda za KM JmSST přítomné seznámil s průběhem a výsledky KT, ŽT a BTM mládeže v kraji 

(bodovacích turnajů se zúčastnilo rekordních 47 oddílů), stejně tak jsou rekordní účasti mládeže. 

Informoval o výsledcích krajských přeborů všech kategorií a výsledcích hráčů na MČR.             

Dotazník – výstupy: sjednotit U11 na A a B, Hustopeče – návrh ponechání letošního systému, divoké 

karty do kategorie A – jednu divokou kartu můžeme udělit. K dispozici je termínová listina ČAST na 

podzimní část sezóny, zájemci o turnaje se mohou hlásit. Snaha směřovat turnaje spíše do větších hal 

– tomu by měla odpovídat odměna za uspořádání turnaje. Antonín Srna informoval o úspěších Adély 

Brhelové na WTT Youth Contender v Havířově a na MČR U13.  

Ve zprávě TMK Informoval Antonín Srna o situaci v krajských tréninkových centrech mládeže (KCTM) 

v Hodoníně a Vyškově. Probral situaci s trenéry, zejména ohledně školení (první termín: 12 účastníků, 

11 splnilo +22 doškoleno, listopad: 12 účastníků, 10 splnilo, 9 si prodloužilo). Společně s Ivetou 

Vacenovskou informovali ohledně změn ve směrnici o udělování trenérských licencí (povinnost 

absolvování licence D před školením na C, navýšení na 12 hodin školení včetně online výuky, Soutěžní 

řád a Pravidla ST pouze ve školení licence D. Nová výše poplatků za školení – licence D 400 Kč, licence 

C 800 Kč, Licence B 1000 Kč. 

Následovala zpráva STK JmSST, ve které Pavel Halas zhodnotil skončenou sezónu, počty družstev a 

výsledky krajských soutěží družstev a všech kategorií krajských přeborů. Upozornil na důležité 

náležitosti v přihláškách a při hlášení změn pro STK.  
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Roman Klecker za KR JmSST seznámil delegáty se stavem rozhodčích licence K, informoval o nové 

Směrnici pro udělování licence K, plánovaných školeních a seminářích, dále o některých změnách       

v Soutěžním řádu ČAST (2 střídavé starty, hostování mládeže do 21 let), Metodickém pokynu o 

prasklém míčku, info o Zpravodajích rozhodčích KR ČAST a plánovanému novému vydání Pravidel ST 

s platností 1.7.2023. V této souvislosti informoval o platnosti nových předpisů o minimální intenzitě 

osvětlení hrací plochy a hracího prostoru, načež došlo k návrhu úpravy tohoto bodu v rozpisu 

krajských soutěží: 

Návrh: V rozpisu soutěží pro sezónu 2023/2024 nebude uplatňován článek 3.2.3.4a Pravidel ST 

(minimální osvětlení hrací plochy a hracího prostoru). Hlasování 59–0-0 

Zpráva Kontrolní komise JmSST Zdeňkem Cupákem nebyla z důvodu neobdržení podkladů od 

předsedy svazu a nepřítomnosti předsedy Kontrolní komise, přednesena, o důvodech informoval 

předseda VV Richard Brhel.   

Po diskusi byl předložen návrh na hlasování: Valná hromada bere na vědomí, že zpráva Kontrolní 

komise nebyla předložena a schvaluje, že zpráva předsedy Kontrolní komise JmSST bude předložena 

dodatečně (do 14 dnů od konání VH) a následně se k ní budou moci všichni delegáti s hlasovacím 

právem vyjádřit (hlasování per rollam).  V případě závažných nedostatků v účetnictví JmSST bude 

svolána mimořádná VH. VH pověřuje předsedu JmSST Richarda Brhela a místopředsedu Pavla Halase 

rozesláním kontrolní zprávy klubům a zveřejněním na webových stránkách JmSST. Hlasování: 46-0-13 

 

Rozpočet za rok 2022 

Pavel Halas zrekapituloval čerpání rozpočtu za rok 2022, které bylo následně schváleno poměrem 59-

0-0. 

19:50 – dostavil se další delegát, počet 60, kvórum 31. 

 

Návrh rozpočtu na rok 2023 

Pavel Halas přítomné seznámil s návrhem rozpočtu po jednotlivých položkách. Návrh rozpočtu počítá 

s výnosy ve výši 711 100 a s náklady ve výši 898 800 Kč. Hlasování: pro 60, proti 0, zdržel 0. Návrh byl 

přijat. Návrh rozpočtu je přílohou této zprávy. 

 

Dalším bodem programu byla diskuse 

V diskusi se nejprve probíraly možnosti zvýšení počtu účastníků školení trenérů lic. C (Aleš Sviták 

limituje školení 12 účastníky). Shoda na tom, že pro jihomoravská školení budou preferováni účastníci 

z JM kraje.  

Dále následovala velmi obsáhlá rozprava přítomných nad pokračováním play-off a play-out 

v krajských soutěžích. Z diskuse vzešly následující návrhy a protinávrhy pro hlasování v tomto pořadí: 

1. Tomáš Trávníček navrhuje: Zrušit ve všech krajských soutěžích play-off a play-out.  

2. Přemysl Kouřil navrhuje hlasování o návrhu: Účast hráčů play-off s podmínkou účasti hráčů 

základu družstva v minimálně 1/3 utkání základní části soutěže ke dvouhře.  

3. František Mikulecký navrhuje hlasování o návrhu: Účast hráčů v play-off s podmínkou účasti 

hráčů základu družstva v min. 25 % utkání základní části soutěže ke dvouhře.  

4. Antonín Srna navrhuje pro účast hráče v play-off jeho min. 25 % nastoupení v utkáních 

v základní části soutěže (platí pro všechny hráče).  



Jihomoravský svaz stolního tenisu z.s. Tyršova 3214/8, 695 01 Hodonín, IČO 01286391 
 

5. Jiří Přikryl navrhuje hlasování o zrušení play-off.  

6. Jiří Přikryl navrhuje hlasování o zrušení play-out.  

Následovalo hlasování o předložených návrzích. 

Nejprve bylo hlasování o posledním návrhu č. 6.  

Hlasování: pro 37 – proti 17 – zdržel se2. Návrh byl přijat. 

Následovalo hlasování o návrhu č. 5.  

Hlasování:25 pro – 28 proti – 7zdržel se. Návrh nebyl přijat. 

Dále bylo hlasováno o návrhu č. 4. 

Hlasování: pro 3 – proti 50 - zdržel se 5. Návrh nebyl přijat. 

Následovalo hlasování o návrhu č. 3. Před hlasování odešli někteří účastnící konference. Počet 

platných přítomných delegátů je 56, kvórum je 29.  

Hlasování: pro 38 – proti 5 – zdržel se 12. Návrh byl přijat. 

O návrzích č. 2 a č. 1 se již nehlasovalo, protože skutečnosti v nich navržené byly rozhodnuty 

předchozími hlasováními. 

Následovala rozprava nad dalšími návrhy. 

Petr Čampa navrhuje zrušit aktuální ustanovení v rozpisu soutěží JmSST 2023/2024 o termínech 

utkání v divizi mužů.  

Libor Svoboda podal protinávrh - navrhuje stanovit termíny všech utkání mužů na sobotu večer a 

neděle ráno.  

V průběhu rozpravy se snížil počet delegátů na 54, kvórum je 28.  

Hlasování o návrhu Libora Svobody: pro 5 – proti 33 – zdržel se 16. Návrh nebyl přijat. 

Hlasování o návrhu Petra Čampy: pro 23 – proti 9 – zdržel se 22.  Návrh nebyl přijat. 

Ján Frimmer navrhuje bod usnesení: VV JmSST předloží účetní dokumentaci ke kontrole Kontrolní 

komisi před každou Valnou hromadou nejpozději 21 dnů před termínem VH JmSST.  

Hlasování: pro 49 – proti 0 – zdržel se 5. Návrh byl přijat. 

Jaroslav Flössler navrhuje online zápisy jen v divizi mužů. Během rozpravy opustili jednací místnost 

pro pokročilou dobu další delegáti. Aktuální počet delegátů je 49, kvórum 25.  

Hlasování: pro 13 – proti 30– zdržel se 6. Návrh nebyl přijat. 

Následoval další rozprava, v jejímž průběhu odešli další delegáti a po níž vzešly další návrhy. 

Petr Horák navrhuje pro play-off systém pouze na 2 utkání během 1 víkendu, obě utkání na plný 

počet zápasů do 18 bodů, postupuje družstvo s lepším součtem bodů, případně sad a míčků z obou 

utkání.  

Aktuální počet přítomných delegátů 33, kvórum 17.  

Hlasování: pro 30 – proti 2 – zdržel se 1. Návrh byl přijat. 

Roman Klecker navrhuje ve všech krajských soutěžích za kontumační prohru -1 bod.  

Hlasování: pro 13 – proti 16 – zdržel se 4. Návrh nebyl přijat. 
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Po další rozpravě Antonín Srna navrhuje úpravu v bodě č. 13 Rozpisu soutěží JmSST takto: Dle článku 

704.03 SŘ je možno při opakovaném neplnění vyměřit pokutu až ve dvojnásobné výši, bude 

uplatněno v případě, že klub neplní tutéž podmínku ve třetí sezóně po sobě. V případě že podmínku 

nesplní v pěti sezónách po sobě, bude klub v následující sezóně zařazen o 2 soutěžní třídy níže.  

Hlasování: pro 25 – proti 3 – zdržel se 5. Návrh byl přijat. 

Diskuse byla ukončena ve 22:28 hod. 

Po skončení diskuse přednesla návrhová komise souhrn usnesení z jednání Valné hromady. 

Hlasování: pro 33 – proti 0 – zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

Na závěr jednání valné hromady Richard Brhel poděkoval všem přítomným za účast a jednání ve 

22:30 ukončil.  

 

 

 

Zapsal:   Roman Klecker 

 

 

 

Ověřil:   Ján Frimmer      Radek Ječmínek 

 

 

 


